
[06-07-2024, 13:38:03] Mirjam Krijg net bericht dat er een hond is meegesleurd opSterk:

Ter infoSterk:
ik zou je graag even kort spreken.Sterk: Hans,

Hans Oosters: Visitekaartje weggelaten
Er is vandaag op het grondgebied vanBeste Gerolf,Hans Oosters:

Ik ben al geïnformeerd en we hebben

[06-07-2024, 16:34:24] Mirjam Hond aangevallen door wolf in provincie Utrecht, onderSterk:

Zal ik je kort even bijpraten?Sterk:
Sterk: Op de Utrechtse Heuvelrug, in de gemeente Leusden, is

het gaat en wat de aanleiding voor het incident is geweest. Dit is ongewenst gedrag van een

BI J12
Mirjam Krijg dit net binnen. Gaan we via de socials20:00:59] Sterk:

Mirjam heb jij nummerSterk: Tenslotte: ?
Hans Oosters: Visitekaartje weggelaten
Mirjam Ha Mirjam,Sterk:

biedt aan om bij het overleg van morgen te

Zeist en Woudenberg) gisteren ookLeusden,

Lijkt mij goed om ook vertegenwoordiging vanuit de politie aanwezig te hebben, zodat er een
integraal beeld is en integrale afstemming plaatsvindt, waar provinciaal gezag en openbare

Sterk:

dus ik zal niet om 12:30 uur
aanhaken denk ik. Wil je me excuseren. Succes!

Mirjam Sterk: Doe ik. Dank
Hans Oosters:
Mirjam Sterk:

volgens mij afconcluderen dat we gezamenlijk gaanNee,

Mirjam Sterk:
Hans Oosters:
Mirjam

kant en die van op !

Mirjam Sterk: Moeten we nog even afstemmen wie de (mogelijke)
woordvoering over de vergunning van de wolf doet?
[11-07-2024, 18:03:33] Mirjam Sterk: Ha Hans, graag even contact over het
vergunningenverhaal. Ook gesproken
[16-07-2024, 14:15:10] Mirjam Sterk:
[16-07-2024, 14:17:00] Hans Oosters: Waardeloos. Eind van de middag even overleggen?

De Teamchef van politie, 
zijn.

orde en veiligheid samenkomen. 
[07-07-2024, 16:49:52] Mirjam

[06-07-2024, 19:33:02] Mirjam
[06-07-2024, 20:00:39] Mirjam

Mirjam
Mirjam

ogen van baasje https://www.nu.nl/binnenland/6319759/hond-aangevallen-door-wolf-in- 
provincie-utrecht-onder-ogen-van-baasj e.html

[07-07-2024, 
[08-07-2024,

[08-07-2024, 14:52:57]
[11-07-2024, 09:22:06]

[06-07-2024, 13:38:08]
[06-07-2024, 14:07:12]
[06-07-2024, 14:37:51]
[06-07-2024, 14:44:40]

20:03:14]
20:09:14]
16:49:35]

17:04:21]
12:13:46]

Kun je er snel naar kijken? Dan kan hij door naar de TBO's en uit 
Hans Oosters: Prima bericht zop^Q

[06-07-2024, 
verspreiden 
[06-07-2024, 
[06-07-2024, 
[07-07-2024,

Hans Oosters: 
nu aangeeft.

Lukt toch! Ik probeer zo in te schakelen! 
wil jij nog wat zeggen?

[06-07-2024, 15:06:45] Hans Oosters: Dankjewel Hans, 
contact met de Provincie

Zij heeft ons (burgemeesters Bunnik, 
geïnformeerd.

[08-07-2024, 12:14:21]
[08-07-2024, 12:27:04]
[08-07-2024, 12:53:34]
[08-07-2024, 12:59:57] 
communiceren zoals
[08-07-2024, 13:00:23]
[08-07-2024, 13:12:40]
[08-07-2024, 13:57:37]

prima
Persbericht moet inderdaad veel korter. Vind ik ook

moet doen als je een wolf tegenkomt: Wolf en mens
wolf, het heeft volop onze aandacht. Advies: wees alert, houd honden aangelijnd. Lees wat je

Leusden een incident geweest tussen een wolf en een hond. Hond is gegrepen en vermist.
Politie is inmiddels betrokken. Omdat ik zelf in het buitenland zit zal gedeputeerde Mirjam 
Sterk je vanmiddag even contacten.
Onderstaand geef ik jou ook haar gegevens.
Hartelijke groet,
Hans
[06-07-2024, 14:45:09] Hans Oosters: 2RIk heb Gerolf al geïnformeerd over je telefoontje.

zaterdagochtend een confrontatie geweest tussen een wolf en een hond. Hierbij is de hond 
aangevallen en meegenomen. Op dit moment is onduidelijk waar de hond is en hoe het met het 
dier gaat. Wel wordt er nog steeds naar de hond gezocht. Het is onduidelijk om welke wolf

Sterk: We hebben bericht ingekort en aangepast. Komt nu jouw

Hans Oosters: Lijkt mij prima Q 
Hans Oosters: Het loopt hier wat uit,

den Treek. Hond is vooralsnog zoek. Politie is door de boa van defensie ingeschakeld. Nog 
geen verdere details, heb gevraagd of ik gebeld wordt door direct betrokkenen.
Houdt jullie op de hoogte.
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Zal hem morgen opnieuw

te bewegen in de

Daar volgt ons verhaal. Hij gaat nu

natuurlijk ben ik bereid om deze rol te

20:49:01] iHans Oosters:
Sterk: @20:50:27] Mirjam

ook gebeld en dit met20:56:24] Hans Oosters: Anneke heeft
Ik zal morgenochtend aan het begin even uitleggen waarom dit nu voorzit.

Wilde meer horen over incident. Heb ik gedeeld - op hoofdlijn uiteraard. En ze wilde weten

Bovendien is dat meer de rol van de burgemeester, niet van een stas.vastgesteld. Ze zou dat

Ik heb Mirjam wel voorgesteld om morgen te[16-07-2024, 22:24:13] Hans Oosters: Eens!
overleggen of we niet een brief aan de minister of staatssecretaris moeten sturen om te

'verhuizen' van deze roedel niet een optie is.vragen of
Ik via Anneke gevraagd om het crisisoverleg te laten voorzitten en heb ook

Een heel fijne vakantie!

Hans Oosters: 20mijn antwoord
Sterk: Helemaal eens. Mss samen met Gelderland sturen?

gesproken, die vader had gesproken.Sterk: Heb ook nog
Fijn dieSterk: i

Hans Oosters: Top!
Sterk: Terecht punt

Zie ook bericht watSterk: net appt
Sterk: Ha Hans,

ook voor overleg met de
stas .

(En nog geen nieuws uit Leusden?)

In Leusden is de knoop over de noodverordening nog niet doorgehakt. Veel juristenprobleem.
(ook van de VRU en de stad Utrecht en mijn kabinet) buigen zich er nu over. betwij feit
of ze er vanavond uit gaan komen. Ik heb een bericht voor de fraktievoorzitters voorbereid
en aangepast op de onzekerheid die er nog bestaat. Ik stuur het hieronder. Wil jij kijken of

In aanvulling op het persbericht inzake het incident met een wolf in Leusden geef ik u
graag nog wat nadere informatie.

[16-07-2024, 20:26:16] Mirjam
[16-07-2024, 20:26:45] Mirjam

Ligt blijkbaar gevoelig bij de medewerkers.
[16-07-2024, 22:23:27] Hans Oosters: Net gebeld door woordvoerder staatssecretaris Rummenie.

Mirjam
Mirjam
Mirjam

Mirjam
Mirjam
Mirjam

[16-07-2024, 22:24:33]
[16-07-2024, 22:30:45]
[16-07-2024, 22:44:58]
[17-07-2024, 09:42:42]
[17-07-2024, 09:47:06]
[17-07-2024, 10:15:24]
[17-07-2024, 10:15:35]
[17-07-2024, 20:38:48]

Sterk:
Sterk:

gesproken over de ondersteuning van
Vanavond was het nieuwsbericht in ieder geval prima.

in overweging nemen...
[16-07-2024, 22:23:48] Hans Oosters: AMbericht van

[16-07-2024, 
[16-07-2024, 
[16-07-2024, 
afgesproken.

i Sterk: 
i Sterk: 
bellen?

[16-07-2024, 20:48:41] Hans Oosters: Beste 
vervullen. Fijne avond. Hgr.

het nu verstuurd moet worden of toch morgen?
[17-07-2024, 20:56:24] Hans Oosters: App aan fractievoorzitters

[16-07-2024, 18:50:04] Hans Oosters: Visitekaartje weggelaten 
[16-07-2024, 20:25:54] Hans Oosters: Ik heb Anneke gebeld om 
goede richting. Ze gaat daarmee direct aan de gang.

Hgr vanuit Neustift!
[17-07-2024, 20:56:11] Hans Oosters: Je afwezigheid morgen is gemeld en wat mij betreft geen

[16-07-2024, 14:17:22] Mirjam
[16-07-2024, 18:39:39] Mirjam 
informeren. Zal ik ook ]

Ik zie dat het geplande overleg om tien uur pas is
Ik ben vrijdag weer de hele dag beschikbaar,

Met betrekking tot dat overleg:
De stas vraagt ook of Gerold Bouwmeester aanwezig kan zijn. Op zich heb ik daar geen bezwaar 
tegen. Wellicht kunnen we de agenda splitsen. Hoe zie jij dat?

Ja lijkt me belangrijk
Ik heb net Gerold gesproken.

contact leggen en actie ondernemen
[16-07-2024, 20:32:09] Hans Oosters: Q
[16-07-2024, 20:40:23] Hans Oosters: https://www.nu.n1/wolf/6320973/advies-natuurgebied-
leusden-te-mij den-na-incident-tussen-kind-en-mogelij k-wolf.html

Fijn !
Gerold gesproken.

hoe de staatssecretaris een blijk van medeleven kon sturen aan de ouders vh meisje. Dat heb 
ik haar ten zeerste afgeraden om te doen. Want: onderzoek loopt nog en feiten moeten nog
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Sinds het incident van dinsdag 16 juli waarbij een confrontatie heeft plaatsgevonden tussen
een jong meisje en een wolf is binnen de provincie een crisisteam actief. Dit team staat in

Sterk en mijzelf. Gedeputeerde Huib van Essen is op de achtergrond betrokken. Door de

Overijssel en Drenthe en BIJ12 over bijstand.
Op ons advies heeft de burgemeester van Leusden, in overleg met landgoed Den Treek, een
noodverordening in voorbereiding om het gebied waarin het wolvenpaar en de welpen zich
waarschijnlijk bevinden gesloten te verklaren. Het provinciaal advies om in een ruimer

legitieme mogelijkheden om wolven die mens en dier te dicht naderen 'negatief te

een (recreatief) zeer intensief gebruikt gebied van een particuliere landgoedeigenaar hebben

inmiddels contact met ons gezocht. Nog deze week zal er bestuurlijk overleg zullen zijn

[17-07-2024, 21:00:36] Mirjam Ste

een jong meisje en een wolf is binnen de provincie een crisisteam actief. Dit team staat in

Sterk en mijzelf. Gedeputeerde van Essen is op de achtergrond betrokken. Door de

Overijssel en Drenthe en BIJ12 over bijstand.
Op ons advies overweegt de burgemeester van Leusden, in overleg met landgoed Den Treek, een
noodverordening om het gebied waarin het wolvenpaar en de welpen zich waarschijnlijk
bevinden gesloten te verklaren. Het provinciaal advies om in een ruimer gebied toegang te

legitieme mogelijkheden om wolven die mens en dier te dicht naderen 'negatief te

een (recreatief) zeer intensief gebruikt gebied van een particuliere landgoedeigenaar hebben

vakantieperiode is de ambtelijke capaciteit beperkter dan normaal. Waar nodig wordt 
personeel extern aangetrokken en is er intensief overleg met de provincies Gelderland,

vakantieperiode is de ambtelijke capaciteit beperkter dan normaal. Waar nodig wordt 
personeel extern aangetrokken en is er intensief overleg met de provincies Gelderland,

mijden blijft onverkort van kracht. Wij gaan er vanuit dat we op korte termijn het publiek 
hierover nader kunnen informeren.
Op het terrein van vergunningverlening worden al langere tijd voorbereidingen getroffen voor

gebied toegang te mijden blijft onverkort van kracht. Wij gaan er vanuit dat we op korte 
termijn het publiek hierover kunnen informeren.
Op het terrein van vergunningverlening worden al langere tijd voorbereidingen getroffen voor

tussen staatssecretaris Rummenie en gedeputeerde Sterk.
Vanzelfsprekend zullen GS en de organisatie tijdens het reces doorwerken aan de 
beantwoording van de verschillende artikel 51 vragen die vanuit uw Staten zijn gesteld. Ik 
hoop op uw begrip te kunnen rekenen dat wij nu onze inzet vooral richten op het beheersbaar 
krijgen van de situatie in de natuurgebieden van Den Treek.

[17-07-2024, 21:02:08] Hans Oosters: Oké Q
[17-07-2024, 21:17:14] Hans Oosters: Beste fractievoorzitters,
In aanvulling op het persbericht inzake het incident met een wolf in Leusden dat u 
gisteravond via de griffier ontving geef ik u graag nog wat nadere informatie.
Sinds het incident van dinsdag 16 juli waarbij een confrontatie heeft plaatsgevonden tussen

opdracht van de provinciesecretaris ambtelijk onder leiding van onze crisiscoordinator
Bij het crisisteam is de burgemeester van Leusden en zijn medewerkers aangesloten. Het 

crisisteam staat onder de directe bestuurlijke verantwoordelijkheid van gedeputeerde Mirjam

opdracht van de provinciesecretaris ambtelijk onder leiding van onze crisiscoordinator
Bij het crisisteam is de burgemeester van Leusden en zijn medewerkers aangesloten. Het 

crisisteam staat onder de directe bestuurlijke verantwoordelijkheid van gedeputeerde Mirjam

wij besloten om ook het ministerie van LWN om hulp te vragen. Ook vanuit het ministerie is

wij besloten om ook het ministerie van LWN om hulp te vragen. Ook vanuit het ministerie is

conditioneren'. Ook worden de mogelijkheden binnen de wet tot afschot beoordeeld. Gezien 
onze wettelijke verantwoordelijkheid om de wolf te beschermen is dit juridisch gezien een 
zeer ingewikkeld traject. Vanzelfsprekend staan al onze juridische stappen open voor bezwaar 
en beroep. Wij kunnen als overheid niet anders dan zeer zorgvuldig en binnen de wettelijke 
kaders handelen.
Juist omdat er zich in Utrecht de unieke situatie voordoet van een wolvenpaar met welpen in

conditioneren'. Ook worden de mogelijkheden binnen de wet tot afschot beoordeeld. Gezien 
onze wettelijke verantwoordelijkheid om de wolf te beschermen is dit juridisch gezien een 
zeer ingewikkeld traject. Vanzelfsprekend staan al onze juridische stappen open voor bezwaar 
en beroep. Wij kunnen als overheid niet anders dan zeer zorgvuldig en binnen de wettelijke 
kaders handelen.
Juist omdat er zich in Utrecht de unieke situatie voordoet van een wolvenpaar met welpen in
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inmiddels contact met ons gezocht. Nog deze week zal er bestuurlijk overleg zijn tussen

[17-07-2024, 22:33:07] Mirjam Sterk: Al langer zorgen over wolven bij Leusden: 'Overheid is

Sterk: Mogelijk heb je ook terugkoppeling gehad van

Dat gaan ze aan kant van

van ministerie. Stas sprak van mogelijkheid tot aanwijzing maar gaf aan dat daar nu geen
sprake van kan zijn volgens zijn ambtenaren.

er komt een kort memo voor PS hierover.Sterk: NB:
NB2: hij dacht dat ik de commissaris was 6Sterk:

Mirjam Prima overleg zo. Ik denk wel dat we er niet aan gaanSterk:
ontkomen om meer aan voorlichting te gaan doen in de gebieden/gemeenten zoals ook in

bestuurlijk ook veel mensen op vakantie. Hoe zie jij dat?

Mirjam Sterk: maar

Mirjam Sterk: Vanmiddag even bellen?

toe ter beoordeling. Het gaat over de duiding van het DNA-onderzoek .

Sterk: https://www.ad.nl/leusden/elize-zocht-hulp-tegen-de-

Mirj am Jazeker! Prima gesprek gehad met de vader door mij[29-07-2024, 18:27:36] Sterk: en
(eerst) met BSO

Fijn!Hans Oosters:
Mirjam zei dat hij metSterk: ook een goed gesprek

Mirjam heeft de wind er wel goed onder in het overleg.18:35:33] Sterk:

Hans Oosters: Dank voor het verslag! Volgens mij prima resultaat Q 
Hans Oosters: Terecht ©Q

Mirjam
Mirjam

te afwachtend' https://nos.n1/l/2529293 
[18-07-2024, 15:10:04] Hans Oosters: Kan je bellen?

het Rijk bekijken.
Verder aandacht gevraagd voor urgentie om te kunnen handelen en daarin ook steun te krijgen

[27-07-2024, 12:23:20] Mirjam
[27-07-2024, 16:21:05] Mirjam
[27-07-2024, 17:49:43] Mirjam

12:19:44] 
12:20:06] 
12 : 32 : 24] 
12:32:40] 
10:41: 44]

Sterk:
Sterk:

Gelderland is gebeurd. Mensen hebben veel vragen. 
Gelderland heeft dat eerder gedaan ism gemeentes. 
Vraag is wanneer we die willen gaan organiseren.

18 : 34 : 31]
18:35:16]

Dat waren pittige bijeenkomsten.
Er zijn nu veel vragen maar ambtelijk en

[19-07-2024, 12:19:25] Mirjam 
Mijn indruk:

definitie probleemwolf met provincies aanpassen.
Aandacht gevraagd voor financiële aansprakelijkheidsvraagstukken.

Goed maar weinig verrassend overleg gehad met Rummenie. Hij gaf compliment voor kordate 
optreden van provincie en gemeente.
Op korte termijn kan hij niks betekenen zoals verwacht. Middellange termijn wil hij

wolf-een-oproep-deed-wonderen-moet-zo-snel-mogelij  k-omheining-hebben-af7b818d/ 
[29-07-2024, 18:26:37] Hans Oosters: Duidelijk berichte Is er al contact geweest met de 
BSO (en ouders)?
https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/37 692 63/provincie-utrecht-bevestigt-wolf-betrokken-bij- 
incident-met-kind-in-leusden

Gereageerd!
Schikt het om even te bellen?

staatssecretaris Rummenie en gedeputeerde Sterk.
Vanzelfsprekend zullen GS en de organisatie tijdens het reces doorwerken aan de 
beantwoording van de verschillende artikel 51 vragen die vanuit uw Staten zijn gesteld. Ik 
hoop op uw begrip te kunnen rekenen dat wij nu onze inzet vooral richten op het beheersbaar 
krijgen van de situatie in de natuurgebieden van Den Treek.
Ik stel voor om niet via deze app met elkaar in discussie te gaan. Vanzelfsprekend zijn 
gedeputeerde Sterk en ik graag bereid om vragen van u te beantwoorden.
Met vriendelijke groet, 
Hans Oosters

[22-07-2024, 10:58:27] Hans Oosters: Lijkt me goed om dit samen met de gemeenten eind 
augustus te gaan inplannen p^Q

[29-07-2024, 
[29-07-2024, 
had.
[29-07-2024, 
Fijn hoor.

Groet!
[19-07-2024, 
[19-07-2024, 
[19-07-2024, 
[19-07-2024, 
[22-07-2024,

[27-07-2024, 10:30:15] 
weer in de lucht!
[27-07-2024, 11:52:32] 
[27-07-2024, 11:58:13]

Ik heb gevraagd om op korte termijn weer een overleg.
heeft lijstje opgenomen van punten die we dan verder willen bespreken.

Hans Oosters: Oké; er komt zo een concept-persbericht naar ons beide
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[29-07-2024, 18:56:41] Mirjam Sterk: Moeten PS nog attenderen op dit bericht? Hebben we

Sterk: We hebben wel AD, RTV-u en Leusden krant geïnformeerd
Ik denk dat je je eigen gevoel moet volgen. Als je het[29-07-2024, 19:12:26] Hans Oosters:

beter vindt het bericht wel namens jou naar PS te laten gaan is dat wat mij betreft prima.
[31-07-2024, 13:11:08] Mirjam Weer een incident met een wolf en een meisje.Sterk:
[31-07-2024, 13:32:49] Hans Oosters: Ja, heeft contact gehad met loco Wouter
Catsburg. gevraagd om met
[31-07-2024, 13:33:29] Mirjam

Ik heb 17:30 uur voorgesteld. Uitnodiging volgt.[31-07-2024, 13:40:11] Hans Oosters:
[31-07-2024, 13:40:38] Mirjam aan de lijn. Lijkt me primaSterk: Ok, had ook net

Is hopelijk ook meer bekend.voorstel.
[31-07-2024, 13:41:22] Mirjam Ik ben na het reces wel toe aan vakantie zeg;-)Sterk:

niet welke wolf betrokken was bijSterk: Maar we weten (nog?)

Mirjam Sterk:
Hans Oosters:

Mirjam Ja dat was ook precies mijn idee. Blijft staan dat jeSterk:
wolf het is.

[31-07-2024, 14:18:28] Hans Oosters: Ik ben maandag eventueel beschikbaar voor (fysiek)
Ben jij dan ook terug in NL? Kunnen we het eventueel

of wolf bovenop kind zat of ernaast. Wolf rende weg na roepen vader.

[31-07-2024, 15:41:28] Hans Oosters: Dag Hans. Het schijnt wederom raak te zijn. Denk dat je
nu toch drastische maatregel moet nemen. Ik begreep van mijn BBB contacten uit Den Haag dat
jij dat kunt doen. Ik ben zelf nog op vakantie en ben vrijdagavond weer terug.
[31-07-2024, 15:42:14] Mirjam Sterk: https://www.ad.nl/binnenland/meisj e-loopt-schrammen-

gebeld. Hieronder mijn antwoorddoor

Eind van de middag heb ik samen met Mirjam overleg met betrokkenen. Goed om teonderzocht.
weten dat wij intensief contact hebben met verantwoordelijk staatssecretaris Rummenie. Hij
heeft echter helaas aangegeven dat hij nu ook niets kan doen en is nu door vakantie ook tot
15 augustus niet beschikbaar voor vervolgoverleg. Provincies Gelderland, Drenthe en Utrecht
hebben vandaag schriftelijk op snellere actie aangedrongen. Helaas zijn er, zoals ik je

voor de commissaris (moet een misverstand zijn bij jouw collega's). Zoals gezegd kan alleen

Mirjam Helemaal prima. Goed dat die brief er vandaag uit is15:43:57] Sterk:

SG is Jan Kees GoetHans Oosters:
Mirjam Sterk: Alle vier gebeld. Leusden is aarzelend maar gaat

schoorvoetend akkoord met persbericht.
[31-07-2024, 20:41:19] Mirjam Sterk:

een adviesvraag over mijden bossen Utrechtse Heuvelrug. Geldt dit ook voorS . v. p .
Henschotermeer? Dat zou per saldo sluiten van het meer betekenen.

[31-07-2024, 14:21:09] Mirjam
[31-07-2024, 14:21:58] Mirjam

overleg/belangstelling in het gebied, 
combineren.
[31-07-2024, 14:20:44] Mirjam
[31-07-2024, 14:21:00] Mirjam

Sterk:
Sterk:

Sterk:
Sterk:

19:00:34] 
20:05:55]

[31-07-2024, 13:47:43] Mirjam 
het vorige incident begreep ik.

daar de grens leggen. 
[29-07-2024, 19:06:33] Mirjam

eerder wel gedaan maar had idee dat je af wilde van met enkelvoudige berichten te komen.
Klopt dat?
[29-07-2024, 19:05:31] Hans Oosters: Tsja...het is niet echt een persbericht toch? Misschien

Rest is akkoord en begrijpt het 
Ha Mirjam,

[31-07-2024, 15:42:47] Hans Oosters: Beste Ans,
Klopt. Het incident van vanmorgen in Zeist wordt nu door de politie en deskundigen

Ja dan ben ik terug en lijkt me goed voorstel.
3 jarig kind. Vader hoorde kind gillen. Nu onduidelijk

op-door-mogelij k-een-wolf-in-bos-bij-austerlitz-politie-doet-onderzoek~aael5114/ 
[31-07-2024, 15:42:21] Hans Oosters: Ans weer direct op de lijn. Wordt steeds onmiddellijk

Ja nav belde ik hem
Staatssecretaris expliciet instemming vragen voor een

Dit krijg ik door van
Experts maar afwachten straks

[31-07-2024, 13:47:59] 
[31-07-2024, 13:48:55] 
afschotvegunning?
[31-07-2024, 13:49:21] 
wel moet weten welke

[31-07-2024, 
gegaan.
[31-07-2024, 
[31-07-2024,

de burgemeester in een acute situatie een schietbevel afgeven. Het is inderdaad allemaal 
zeer frustrerend.
Mirjam zal spoedig PS informeren over dit laatste incident.
Geniet nog van je vakantie!

te overleggen of crisisoverleg einde middag nodig is. 
Sterk: Ok, ik wacht af

eerder heb aangegeven, nauwelijks juridische mogelijkheden voor de provincie. Zeker niet

[31-07-2024, 13:45:47] Hans Oosters: Ga ik doen. We zitten naast elkaar. Ga er maar wel van 
uit: voorlopig advies deskundige is dat de wolf verkent of kleine mensen een prooi zijn.
Afschot zou de aangewezen aanpak zijn. Definitief schriftelijk advies volgt vanmiddag.
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[31-07-2024, 20:42:02] Mirjam Weer zo'n lastige vraag met grote mogelijke gevolgen.Sterk:

[31-07-2024, 20:54:43] Hans Oosters:

[31-07-2024, 20:56:13] Mirjam Ja ik dacht dat je tegenwoordig toegang moet betalenSterk:
[31-07-2024, 20:56:31] Hans Oosters: Klopt
[31-07-2024, 21:03:56] Mirjam

overleg is geweest. Hoe is dat gegaan?

temeer het reces is duurt dat proces nog

je nog gebeld over het opnemen van

Jazeker. Is geregeld met de tekst voor maandag.
Nee PA van Rummenie

Hans Oosters: Oké Q
Mirjam Ik ga reageren dat het overleg is geweest en dat wijSterk:

[31-07-2024, 21:52:29] Mirjam er is overleg geweest en op basis van hetSterk: Ha Jean,
eerste advies van de wolvenexpert moeten we constateren dat dit gedrag past bij een wolf die
aan het kijken is of kinderen ook een prooi zouden kunnen zijn. Prooigedrag dus. Op basis
daarvan hebben we besloten dat er geen andere optie is dan afschot en dat we daar back-up
van de staatssecretaris voor nodig hebben. De juridische procedure die je beschrijft duurt
echt te lang en anders kan het mis gaan. We hebben vanavond een persbericht uitgedaan waarin
we ook noemen dat we vragen om steun en instemming van LWN. Dit vraagt actie en ik doe echt

ondergetekende namens de provincies Drenthe, Ik stuur je zo ook eenGelderland en Utrecht.
link met het persbericht. Hoop snel van je te horen!

Heeft ze al iets laten horen?Sterk:
Sterk: afbeelding weggelaten

voor de verwarrin trouwens rond mijnSterk: Sorr no

bood trouwens aan dat hij hoewel loco af best nog wel ter ondersteuning bij overleg
wilde blijven. Nog maar even niet op gereageerd

Daarna weer in charge.

Mirjam
Hans Oosters: video weggelaten
Mirjam Sterk:
Hans Oosters:

milieu/faunabescherming-afschieten-wolven-utrecht-kans loze-zaak
[01-08-2024, 10:48:21] Mirjam ik zie net dat Jessica Batteau gisteravond bij de EOSterk:
op radio 1 was tussen 18:30-19:00 uur
[01-08-2024, 11:45:12] Mirjam Sterk: Gesprek met RTV gehad. Heb net op advies

[01-08-2024, 13:24:54] Mirjam Ik denk dat het prima is als we bijeenkomst metSterk:
burgemeesters hybride doen toch? Dan zorg ik dat uitnodiging uitgaat

we ken.
Voor die week staat volgens mij

onze uitnodiging voor een gesprek met PS in het bericht wat straks aan PS wordt 
doorgestuurd?
[31-07-2024,
[31-07-2024,
[31-07-2024,
[31-07-2024,

Mirjam
Mirjam

[31-07-2024, 23:22:30] Hans Oosters: Geen probleem. Als we GS hebben over de vergunning 
maken we ook nog wat mij betreft specifieke afspraken over het loco-schap de komende 2

23 : 49 : 04] 
23:56:47] 
23:58:47] 
10:44:23]

Sterk:
Sterk:

[31-07-2024, 22:44:17] Hans Oosters:
https://www.rtl.nl/nieuws/binnenland/artikel/5463414/provincie-utrecht-wil-probleemwolf-

[31-07-2024,
[31-07-2024,
[31-07-2024,
[01-08-2024,

21:38:25]
21:38:38]
21:38:49]
21:40:03]

Toch niet tien uur journaal gehaald □ 
https://www.binnenlandsbestuur.nl/ruimte-en-

afschieten-en-waarschuwt 
[31-07-2024, 22:57:30] Mirjam 
[31-07-2024, 22:59:16] Mirjam 
[31-07-2024, 23:17:17] Mirjam 
aanwezigheid.

genoemd dat er mogelijk een wolf is aangereden. We krijgen hele bericht nog te zien. 
[01-08-2024, 11:45:41] Hans Oosters: Oké!

De stas is momenteel bezig met onderzoek op nationaal niveau naar een werkbaar kader voor 
wat te doen met probleemwolven en juridische mogelijkheden. We kijken daarin ook wat

nu Has in het schema.
Sterk: afbeelding weggelaten

een beroep op de stas hoewel ik weet dat hij met reces is. Over de handelingsverlegenheid 
waar we nu inzitten is ook een brief verstuurd namens Harold Zoet, Egbert van Dijk en

doet. Dat vergt tijd waarbij we bouwen op juristen; 
wel even.
[31-07-2024, 21:07:38] Hans Oosters: Is dit de SG?
[31-07-2024, 21:08:57] Hans Oosters: Heeft

niet anders denken te gaan kunnen dan afschot. En dat we daarvoor back-up vragen van de stas 
(kinderen als potentiële prooi) en dat dat niet kan wachten op de juridische procedure zoals 
de stad die voor ogen heeft 
[31-07-2024, 21:42:02] Hans Oosters: Ja, nu even doordrukken!

vandaag... We leven mee met familie van het kind en ook de provincie. Ik begreep dat er een
Sterk: Dag Mirjam, wat een verschrikkelijk nieuws inderdaad
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Mirjam Zal ik doen. Ze komen ook via Messenger maar nog nietSterk:

Mirjam Sterk: Advies afschieten wolf vervallen, provincie wil nog14:51:46]
steeds schietvergunning https://nos.n1/l/25312 69
[01-08-2024, 15:12:48] Mirjam Sterk: afbeelding weggelaten

15:16:25] Hans Oosters: Slimmerik 6)[01-08-2024,
dank voor het doorsturen. De uitnodiging[01-08-2024, 15:55:51] Hans Oosters: Beste

wordt op de bijeenkomst zich tot de informatieplicht van GS, ofwel als iets wordt gemeld in
de 'besloten' bijeenkomst wordt PS als geheel dan geacht te zijn geïnformeerd? 5. Wat is het

vorm dan ook voor welke maatregel dan ook.
vertegenwoordigd door en
Graag hoor ik nog reactie op de vragen. Dank en succes allen met de komende periode!

15:57:31] Hans Oosters: C[01-08-2024,
[01-08-2024, 16:38:13] Hans Oosters: Beste en collega‘s,
Het is een uitzonderlijke situatie waarin het provinciebestuur zich gedurende deze
recesperiode bevindt. GS gaat er vanuit dat er bij PS behoefte is aan informatie uit de

noodzakelijk blijken, zal tijdens de bijeenkomst worden afgesproken hoe de andere niet
aanwezige leden van PS van die informatie op de hoogte worden gesteld. Onze
communicatiestrategie is nu volledig gericht op het geven van feitelijke informatie en
advies aan inwoners, ondernemers en gebruikers van de Utrechtse Heuvelrug. Er zal dus geen
gelegenheid zijn voor de media om de bijeenkomst bij te wonen. De bijeenkomst maandag is

Zegt hij dat in de fractievz app?Sterk:
Sterk: Alternatief is dat er niemand bij is van CDA en GL.
Sterk: Mijn sterke voorkeur voor beheersbaarheid is ook

Ja, want anders sluiten Jan en alleman aan en zijn weHans Oosters:

Mirjam Sterk:
Hans Oosters:

PvdA en 50+ hebben fysieke aanwezigheid

[01-08-2024, 17:20:02] Mirjam Lijkt me inderdaad verstandig.Sterk:

[01-08-2024, 17:32:19] Mirjam Ja dat snap ik. Maar echt iedereen is op vakantie.Sterk:
Amerika, Frankrijk, Italië etc. Het is geen onwil of desinteresse.

Mirjam
Mirjam

Mirjam
Mirjam
Mirjam

doel van de bijeenkomst? En, 
mijn idee geen sprake zijn.

roept behoorlijk wat vragen op. 1. wat betekent besloten, wordt bedoeld onder geheimhouding 
en wie legt dat op? 2. wordt er een verslag gemaakt? 3. wordt de (mondelinge) informatie ook 
later schriftelijk gedeeld met andere Statenleden en media? 4. Hoe verhoudt hetgeen gezegd

13:31:32] 
14:33:29] 
14:37:46] 
14:38:43]

for the record, van meer dan informatieverschaffing kan naar
Dus ook niet om het vragen van politieke legitimatie in wat voor

Naar het zich nu laat aanzien, wordt de WD 
Ik ben zelf nog met vakantie in het buitenland.

[01-08-2024, 13:31:20] Hans Oosters: Oké; wel aangeven dat fysieke aanwezigheid de voorkeur 
heeft. En deelname alleen (loco) burgemeesters

[01-08-2024, 17:31:32] Hans Oosters: Het is natuurlijk niet zo'n best beeld als juist de 
collegefrakties het af laten weten. Misschien goed om nog aan Hiuib mee te geven?

eerste hand. Daarom worden jullie uitgenodigd aanstaande maandag. Besloten betekent dat de 
bijeenkomst alleen toegankelijk is voor genodigden. Voor zover ik nu kan overzien zal in de 
bijeenkomst geen vertrouwelijke informatie worden gedeeld. Mocht dat uiteindelijk wel

Sterk: Ja.
Sterk: afbeelding weggelaten

Het is kiezen uit twee kwaden.
Ik wil eerst maar afwachten wat er verder gebeurt op de

[01-08-2024, 
[01-08-2024, 
[01-08-2024, 
[01-08-2024, 
ernstig.
[01-08-2024,

[01-08-2024, 17:09:46] 
[01-08-2024, 17:10:07] 
[01-08-2024, 17:10:27] 
fysieke aanwezigheid. 
[01-08-2024, 17:11:24] 
overzicht kwijt
[01-08-2024, 17:17:46] 
[01-08-2024, 17:19:41]

[01-08-2024, 17:35:20] Hans Oosters: Dank voor je antwoorden in de fraktievoorzittersapp 
! Mirjam en ik hebben met het oog op de beslotenheid nadrukkelijk de voorkeur voor

(uitsluitend) fysiek. Verstandig om nu de inventarisatie maar even af te wachten om te

uitsluitend bedoeld om bij te praten en jullie de gelegenheid te geven om vragen te stellen. 
Er zal geen verslag gemaakt worden, maar vanzelfsprekend kunnen jullie informatie delen met 
jullie fraktie.

terecht stelt is de bijeenkomst geen vergadering in de normale vergadercyclus. 
Verantwoording vanuit het college zal op gebruikelijke wijze na het reces en in openbaarheid 
plaatsvinden. Van PS zal maandag geen standpunten of besluitvorming worden gevraagd.
Graag tot maandag!
Hans
[01-08-2024, 16:55:57] Hans Oosters: https://www.nrc.n1/nieuws/2024/08/01/provincie-utrecht- 
wi1-prob1eemwolf-kunnen-afschieten-kan-dat-a48 6149 0

app. Het zijn vooralsnog alleen CDA en GL. WD, BBB, 
toegezegd inmiddels

Hans Oosters: Misschien wel verzamelen dit soort berichten voor 5.1.2.e
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bepalen of er noodzaak is om 1 of 2 frakties met een gepersonaliseerde MS-teamlink toegang
Ik reageer dus voorlopig niet op de app.te geven.

[01-08-2024, 17:35:38] Hans Oosters: Dit heb ik nu met afgesproken.
[01-08-2024, 18:46:01] Mirjam voerde daarnet het woord op Radio 1 overSterk:
het DNA onderzoek en de stand van de vergunningen. Ik heb aan gevraagd aan te

een terugkoppeling gekregen over[01-08-2024, 18:52:15] Hans Oosters: Ik heb van

en deze

[01-08-2024, 20:30:38] Mirjam Sterk : https : / /www. rtvutrecht. nl/nieuws / 37 7 02 4 8 /gedeputeerde-
sterk-zet-aanvraag-afschot-wolf-door-voor-probleemwolf-overgaan-tot-forser-middel
[01-08-2024, 20:30:48] Mirjam Sterk: Pfff

opnieuw gemaild over onze[01-08-2024, 20:36:49] Hans Oosters: Ik heb
woIvendes kundigen. Zie je mail.
[01-08-2024, 22:06:32] Mirjam Sterk:

[01-08-2024, 22:07:46] Mirjam We're going international!Sterk:

SGP en Volt

[01-08-2024, 22:38:22] Mirjam Sterk: Hm...
Partij voor de Dieren zal er ook zeker zijn[01-08-2024, 22:39:10] Hans Oosters:

[01-08-2024, 22:42:05] Mirjam Sterk: Ongetwijfeld. Ze hebben gevraagd met te
Ga ik het morgen metmogen spreken. over hebben.

[01-08-2024, 22:48:20] Hans Oosters: Ik heb aangegeven dat er onder geenen

gesprek met
verhouding tussen die

https://www.welt.de/vermischtes/video2 52 809728/Wolfsangriffe-in-den-Niederlanden-Die-Zahl- 
der-Woelfe-verdoppelt-sich-ungefaehr-alle-drei-Jahre-sagt-Stefan-Aust.html

beding een wolvendeskundige bij zal zijn. Verzoek aan de Zoogdierenvereniging is om voor jou 
en mij een goede annotatie te maken.Dit is/zal Jessica gemeld worden.

[01-08-2024, 22:08:12] Hans Oosters: Q
[01-08-2024, 22:37:48] Hans Oosters: Na de eerdere meldingen hebben SP, D'66, 
inmiddels aangegeven fysiek deel te nemen.

Dat mail ik je door. Voor mij blijft overigens de 
ook onhelder.

vragen welke afspraken zij nu precies met hem heeft gemaakt nav ons overleg hedenochtend.
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